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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 25. jūlijā                   Nr. 25 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sanda Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos. 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Antra Grūbe (iziet plkst.14.43, atgriežas plkst.14.46) 

Ilva Norenberga (Zoom tiešsaistes platformā; nav redzama no plkst. 9.11 līdz plkst. 9.16; līdz 

plkst.11.58) 

Sandra Pētersone 

Gundars Sebris  

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.10.28, atgriežas plkst.13.06; iziet plkst.14.45, atgriežas plkst.14.46) 

Aldis Pinkens 

Andis Astrātovs (iziet plkst.11.09, atgriežas plkst.11.15; iziet plkst.13.50, atgriežas plkst.13.52) 

Dainis Karols (iziet plkst.10.10, atgriežas plkst.10.11; iziet plkst.11.30, atgriežas plkst.11.37) 

Andra Grīvāne-Bārda 

Kalvis Kalniņš (līdz plkst.11.58) 

Gaidis Bērziņš  

Juzefa Kļava (iziet plkst.10.12, atgriežas plkst.10.14) 

Almants Kalniņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.11; ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.14.44) 

Lauris Pīlēģis  

Ieva Brūna-Labāne (Zoom tiešsaistes platformā; pievienojas pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.11.02) 

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.10.10, atgriežas plkst.10.12) 

 

 

 



Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Eva Kārkliņa – informējusi par neierašanās iemesliem 

Māris Rozenbergs – informējis sēdes vadītāju par neierašanās iemesliem  

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos; pašvaldības izpilddirektora p.i. 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Jekaterina Lola – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projekta vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu vadītāja 

Signe Klismeta – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu vadītāja 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Marta Rake – Lasmane – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas direktore 

Agris Rozenfelds – kandidāts uz pašvaldības izpilddirektora amatu 

Edgars Kviesis – kandidāts uz Valdemārpils vidusskolas direktora amatu 

Valda Štrausa – kandidāte uz Pūņu sākumskolas direktora amatu 

Juris Upmalis – Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Marika Grohjacka – Laidzes un Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Aina Petroļeviča – Stendes pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes sekretāre-lietvede 

Egils Alsbergs – Stendes pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada sociālā dienesta vadītāja 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

 

 

 



S. Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

Izsludinātā darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā. 

2. Par Edgara Kvieša iecelšanu Valdemārpils vidusskolas direktora amatā. 

3. Par Valdas Štrausas iecelšanu Pūņu sākumskolas direktora amatā. 

4. Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu. 

5. Par Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

6. Par Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

7. Par Laucienes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

8. Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

9. Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

10. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

11. Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Roja, Rojas pagastā, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

12. Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pastendes pirmsskolas izglītības 

iestādē "Ķipars". 

13. Par grozījumiem Mērsraga vidusskolas nolikumā. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā Nr.130 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Cukuriņu ielas” un “Liliju 

ielas”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”. 

15. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 1203. 

16. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 0948. 

17. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana Rojas pludmalē”. 

18. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts jauniešu iniciatīvām 

Ģibuļu pagastā”. 

19. Par piedalīšanos CFLA projektu konkursā ar projektu “Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu pieejamības palielināšana Talsu novadā”. 

20. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana pie Sasmakas ezera”. 

21. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga Tautas nama skatuves 

aprīkojuma uzlabošana”. 

22. Par grozījumiem 2024. gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr.52 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Talsu novada sociālo mājokļu atjaunošana””. 

23. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

24. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

25. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0320 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

26. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0321 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

27. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8801 011 0022. 



28. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” izdošanu. 

Informatīvā daļa: 

29. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

30. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu darba kārtība: 

31. Par atļauju Dacei Spadei savienot amatus. 

32. Par atļauju Mārim Alsbergam savienot amatus. 

S. Pētersone informē, ka ir iesniegti trīs priekšlikumi. Pirmais priekšlikums – 

izņemt no domes sēdes darba kārtības lemjošās daļas 7. jautājumu “Par Laucienes 

apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā” un 9. jautājumu “Par Rojas apvienības 

pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā”.  

Otrais priekšlikums – papildināt darba kārtību ar jautājumu “Par atļauju Dacei 

Spadei savienot amatus”. 

Trešais priekšlikums – papildināt darba kārtību ar jautājumu “Par atļauju Mārim 

Alsbergam savienot amatus”. 

V. Bārda informē, ka sakarā ar to, ka tikai vakar [24.07.2024.] tika saņemti divi 

atteikumi par piekrišanu ieņemt amatus, norādot, ka tas ir ļoti nopietns lēmums, lūdz šos 

jautājumus izņemt no darba kārtības. 

A. Pinkens jautā, kas tiks darīts tālāk? 

V. Bārda atbild, ka pagaidām viņam atbildes nav, sadarbībā ar Administratīvā 

departamenta vadītāju tiks veiktas tālākās darbības. 

D. Tabulēvica pamato papildu darba kārtības jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par V. Bārdas priekšlikumu – sakarā ar to, ka 

24.07.2024. ir saņemti divi atsaukumi apliecinājumam "par kandidēšanu pārvaldes 

apvienības vadītāja amatam", izņemt no domes sēdes  darba kārtības 7. un 9. jautājumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš [paceļot 

roku], Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis [paceļot roku], Ilva Norenberga 

[paceļot roku], Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

izņemt no darba kārtības 7. “Par Laucienes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā” un 

9. “Par Rojas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā” jautājumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā jautājumu “Par 

atļauju Mārim Alsbergam savienot amatus”. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 



Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga [paceļot roku], Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtībā kā lemjošās daļas 28. jautājumu “Par atļauju Mārim Alsbergam savienot 

amatus”. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā jautājumu “Par 

atļauju Dacei Spadei savienot amatus”. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga [paceļot roku], Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtībā kā lemjošās daļas 27. jautājumu “Par atļauju Dacei Spadei savienot 

amatus”. 

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā. 

2. Par Edgara Kvieša iecelšanu Valdemārpils vidusskolas direktora amatā. 

3. Par Valdas Štrausas iecelšanu Pūņu sākumskolas direktora amatā. 

4. Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu. 

5. Par Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

6. Par Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

7. Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

8. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

9. Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Roja, Rojas pagastā, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

10. Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pastendes pirmsskolas izglītības 

iestādē "Ķipars". 

11. Par grozījumiem Mērsraga vidusskolas nolikumā. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā Nr.130 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Cukuriņu ielas” un “Liliju 

ielas”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”. 

13. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 1203. 

14. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 0948. 



15. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana Rojas pludmalē”. 

16. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts jauniešu iniciatīvām 

Ģibuļu pagastā”. 

17. Par piedalīšanos CFLA projektu konkursā ar projektu “Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu pieejamības palielināšana Talsu novadā”. 

18. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana pie Sasmakas ezera”. 

19. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga Tautas nama skatuves 

aprīkojuma uzlabošana”. 

20. Par grozījumiem 2024. gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr.52 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Talsu novada sociālo mājokļu atjaunošana””. 

21. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

22. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

23. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0320 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

24. Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0321 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

25. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8801 011 0022. 

26. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” izdošanu. 

27. Par atļauju Dacei Spadei savienot amatus. 

28. Par atļauju Mārim Alsbergam savienot amatus. 

Informatīvā daļa: 

29. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

30. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

1.§ 

Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa, G. Bērziņš, A. Pinkens, A. Rozenfelds, L. Pīlēģis, D. Karols, 

I. Norenberga 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 2024. gada 22. maijā tika izsludināts konkurss uz 

pašvaldības izpilddirektora amatu.  Pieteicās pieci kandidāti no kuriem tālāk uz intervijām tika 

virzīti trīs. Tika izveidota komisija piecu locekļu sastāvā, kas attiecīgi divās kārtās vērtēja 

pretendentus. Pirmajā kārtā, izvērtējot izglītību, profesionālo pieredzi, redzējumu, motivācijas 

vēstuli un valodas prasmi. Otrajā kārtā tika vērtētas vadības kompetences un profesionālā 

atbilstība. Rezultātā ir pieņemts lēmums virzīt iecelšanai izpilddirektora amatā Agri 

Rozenfeldu.  

I. Norenberga Zoom tiešsaistes platformā nav redzama no plkst. 9.11 līdz plkst. 9.16 

S. Pētersone papildina, ka no komisijas tika virzīts pretendents Agris Rozenfelds. 

Turpmākais lēmums bija jāpieņem domes priekšsēdētājam, kurš šobrīd ir attaisnotā prombūtne. 

Min, ka ir sazinājusies ar domes priekšsēdētāju un domes priekšsēdētājs atbalstīja kandidāta 

virzīšanu uz domi apstiprināšanai. 

S. Pētersone atbild uz A. Pinkena jautājumu par komisijas darbu un izvērtējumu. 

A. Rozenfelds iepazīstina ar sevi, savu līdzšinējo darba pieredzi. 



Jautājumus izpilddirektora amata kandidātam A. Rozenfeldam uzdod G. Bērziņš, 

A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Karols,  I. Norenberga. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu Balsu skaitītāju komisijā apstiprināt – Lauri Pīlēģi, 

Juzefu Kļavu, Gundaru Sebri. Aicina deputātus par to vienoties.  

Deputātiem iebildumu, citu priekšlikumu nav. Deputāti vienojoties ievēlē Balsu 

skaitītāju komisiju. 

S. Pētersone aicina vienoties, ka I. Norenberga un I. Brūna-Labāne ar vēlēšanu zīmēm 

balso attālināti. Informē par procedūru. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone aicina komisiju uzsākt darbu. 

Balsu skaitītāju komisija izdala un elektroniski nosūta deputātiem vēlēšanu zīmes. 

Notiek balsošana–vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

S. Pētersone ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu līdz Balsu skaitītāju komisija 

atgriezīsies. 

Iebildumu nav. 

 

Plkst.9.30 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.9.42 tiek atsākta domes sēde. 

 

S. Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr. 1. 

G. Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr. 2. 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2: 

Balsojumā piedalās 16 deputāti. 

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 16 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgas vēlēšanu zīmes nav. 

 

“Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā” atklātas balsošanas 

ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

16 PAR – Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis.  

 

 PRET – NAV 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga [paceļot roku], Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 250 “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

2.§ 

Par Edgara Kvieša iecelšanu Valdemārpils vidusskolas direktora amatā 

S. Pētersone, U. Katlaps, A. Astrātovs, A. Pinkens, D. Karols, D. Tabulēvica 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 2024.gada 12.jūnijā tika izsludināts atklāts 

pretendentu atlases konkurss uz Valdemārpils vidusskolas direktora amatu, uz kuru pieteicās 

četri pretendenti. Saskaņā ar pretendentu atlases komisijas 2024. gada 15. jūlija lēmumu 

Edgars  Kviesis tika ieteikts iecelšanai Valdemārpils vidusskolas direktora amatā. 

Izsaka priekšlikumu papildināt lēmuma projektu ar vēl vienu punktu –  ar 2024.gada 

19.augustu atbrīvot Edgaru Kviesi no Sabiles pamatskolas direktora amata. 

S. Pētersone precizē – ar 19. augustu vai 18. augustu, jo pēdējā darba diena vienmēr ir  

ieskaitīta? 

U. Katlaps piekrīt, ka atbrīvo ar 18. augustu. 

U. Katlaps atbild uz A. Astrātova jautājumu par turpmākajām darbībām saistībā ar 

Sabiles pamatskolu. Diskusijā iesaistās A. Pinkens. 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punktu – “2. Uzdot Talsu 

novada pašvaldības izpilddirektoram nodibināt darba tiesiskās attiecības ar Edgaru Kviesi”, 

min, ka ar darba devēju, kas ir Talsu novada pašvaldība, darba tiesiskās attiecības jau ir 

nodibinātas, darbinieks ir amatā.  

U. Katlaps piekrīt– iespējams, ka tas punkts var vispār nebūt. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – aizstāt otro punktu ar U. Katlapa izteikto 

priekšlikumu – ar 2024.gada 18. augustu atbrīvot Edgaru Kviesi no Sabiles pamatskolas 

direktora amata. 

D. Karols komentē savu priekšlikumu – ar 2024.gada 18. augustu atbrīvot Edgaru 

Kviesi no Sabiles pamatskolas direktora amata un svītrot lēmuma projekta lemjošās daļas 

2.punktu. 

S. Pētersone lūdz D. Tabulēvicai noformulēt lēmuma projekta lemjošo daļu. 

D. Tabulēvica – 1. Ar 2024.gada 18.augustu atbrīvot Edgaru Kviesi no Sabiles 

pamatskolas direktora amata. Otrai punkts par iecelšanu amatā, lai darbības būtu secīgas. 

Lēmuma projekta sagatavotājā redakcijā lemjošās daļas 2. punkts ir izslēdzams. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu “Papildināt lēmumprojektu ar sekojošu punktu - Ar 2024.gada 

18.augustu atbrīvot Edgaru Kviesi no Sabiles pamatskolas direktora amata. Izņemt 

lēmumprojekta 2.punktu". iesniedza Dainis Karols 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts. 

 



S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 251 “Par Edgara Kvieša iecelšanu Valdemārpils vidusskolas direktora 

amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par Valdas Štrausas iecelšanu Pūņu sākumskolas direktora amatā 

S. Pētersone, U. Katlaps, D. Karols, J. Kļava, A.Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 2024.gada 12.jūnijā tika izsludināts atklāts 

pretendentu atlases konkurss uz Pūņu sākumskolas direktora amatu, uz kuru pieteicās trīs 

pretendenti. Saskaņā ar pretendentu atlases komisijas 2024. gada 15. jūlija lēmumu Valda 

Štrausa tika ieteikta iecelšanai Pūņu pamatskolas direktora amatā. 

D. Karols, norādot uz lēmuma preambulas daļā minēto, ka pretendente ir piekritusi 

uzsākt darba tiesiskās attiecības ar 1.augustu, balstīts uz iesniegumu, kurš ir saņemts 

pašvaldībā, norāda, ka iesniegumā šis datums nav minēts. 

U. Katlaps paskaidro, ka pretendente ir piekritusi uzsākt darba tiesiskās attiecības un 

sarunā ir runāts, ka tas ir 1.augusts. 

Jautājumus U. Katlapam uzdod J. Kļava. 

A.  Pinkens jautā par lēmuma projekta lemjošās daļas otro punktu - Uzdot Talsu novada 

pašvaldības izpilddirektoram nodibināt darba tiesiskās attiecības ar Valdu Štrausu. Min, ka tam 

tur nebūtu jābūt. 

S. Pētersone aicina vienoties, ka lemjošās daļas 2. punkta svītrošana, ir redakcionāls 

labojums. 

Deputāti tam piekrīt. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 252 “Par Valdas Štrausas iecelšanu Pūņu sākumskolas direktora amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 



4.§ 

Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, B. Barone-Vanaga, J. Kļava, D. Karols, M. Grohjacka, 

K. Kalniņš 

I. Purviņa ziņo, ka jau 11.jūlija un 17.jūlija domes sēdē tika diskutēts par katru 

apvienību, ir ņemti vērā deputātu priekšlikumi un ierosinājumi.  

Vērš uzmanību, kas no iepriekšējās reizes ir mainīts – visās apvienībās ir izveidots viens 

vecākais lietvedis, nemainot skaitu, pārējie ir parastie lietveži. Visās apvienībās ir novienādoti 

Saimnieciskajā nodrošinājuma nodaļas amati – Saimnieciskās nodrošinājuma nodaļas vadītājs 

ar 10. algas grupu. 

Informē, ka ir saņemti divi iesniegumi. Laucienes apvienība lūdz, izvērtējot esošās 

apkopēju slodzes, ielikt atpakaļ vienu apkopēja vietu, pēc iespējas pārdēvējot nosaukumu par 

administratoru, jo šim darbiniekam mainītos arī nedaudz funkcijas. Otrs lūgums ir likvidēt 

rekreācijas speciālistu šos pienākumus turpmāk veiktu kultūras nama vadītājs. Pauž saprasto, 

ka kultūru un bibliotēkas mēs skatīsim augustā un līdz ar to, iespējams, šis varētu pāriet uz 

augusta mēnesi. 

Otrs iesniegums skar Rojas apvienību, ir saņemts A. Indriksona iesniegums, kurā viņš 

lūdz, izvērtējot esošo amata aprakstu un pienākumus, kas ir noteikti MK noteikumos kā 

stadiona vadītājiem, pārskatīt viņa algas grupu. Secina, ka lūgums varētu būt pamatots un grupa 

būtu paceļama no 9. uz 10. 

Plkst.10.10 iziet O. Solovjovs, ienāk plkst.10.12. 

Plkst.10.10 iziet D. Karols, ienāk plkst.10.11. 

Plkst.10.12 iziet J. Kļava, ienāk plkst.10.14. 

A. Pinkens jautā par apvienību vecākajiem lietvežiem. 

I. Purviņa paskaidro –  katram apvienības vadītājam ir sava labā rokā, nākamais cilvēks 

tūlīt aiz vadītāja, un šis būtu tas vecākais lietvedis. Tas ir darbinieks, kurš arī koordinē visus 

pārējos lietvežus. Skaidro, ka dotajā brīdī izskatot funkcijas, kas ir attiecīgi katrā pārvaldē, 

lietvežu amata pienākumi krasi atšķiras. Viens ir tas, kas ir minēts amata aprakstā, bet otrs vēl 

ir tas, kas tiek veikts reālajā dzīvē. Šobrīd, lai to padarītu oficiālu, ir lūgums vienu lietvedi 

apstiprināt kā vecāko lietvedi. 

A. Pinkens jautā, vai Budžeta komisijā tika skatītas šīs klasifikācijas izmaiņas? 

S. Pētersone atbild, ka nē. Šis ir iesūtīts kā pēdējā brīža piedāvājums. 

Pauž viedokli, ka neatbalsta šādu priekšlikumu. Min, ka vērtējot apjomu, kāds šobrīd ir 

pārvaldēs, salīdzinoši ar to darbu apjomu, kas ir attiecīgi arī tāpat klasificētiem amatiem 

Centrālajā pārvaldē, tad tās ir nesalīdzināmas vienības. Norādot, ka esam priekšā jautājumam 

par bibliotēku izvērtējumu pauž viedokli, ka daudzviet šīs funkcijas ir apvienojamas. Min, ka 

tas ir neizdiskutēts, viņas personīgais viedoklis. 

A. Pinkens jautā, vai Dundagas pagasta pārvaldei arī tas ir plānots? 

S. Pētersone atbild, ka nav tāds amats. 

B. Barone-Vanaga piebilst, ka izrunājot šo jautājumu ar J. Robaldi, neuzskata, ka 

Ģibuļu pārvaldes apvienībai būtu vajadzīgs vecākais lietvedis. 

J. Kļava jautā I. Purviņai, kā viņa pamato lielo mēnešalgu grupu starpību? Ja 

parastajiem lietvežiem ir 7. mēnešalgu grupa un mēs pārlecam uz 9. mēnešalgu grupu? Norāda, 

ka tiek veidota ļoti liela šķēre starp tiem, kuri būs šajā apvienības centrā un tiem, kas paliek 

citās vietās.  

Plkst.10.28 iziet A. Stūrmanis. 

I. Purviņa atbild, ka tie ir tie cilvēki, kas veic būtisko darbu, kas varbūt ir arī pašiem 

pagastu vadītājiem, tas ir viens no pamatojumiem, kāpēc ir tāds lūgums. 

A. Pinkens, runājot par to, ka Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītājiem ir 

novienādota amatu grupa uz 10. amatu grupu, jautā, vai ir paredzētas amatu apraksta izmaiņas? 

I. Purviņa atbild, ka amatu apraksts būs jāpārskata. 



A. Pinkens jautā, vai ir pārliecība, ka visās šajās apvienībās no saimnieciskā viedokļa 

tie pienākumi ir salīdzināmi? 

I. Purviņa atbild, ka vairums gadījumos jā. 

A. Pinkens jautā, tur kur apvieno vairākus pagastus vai apvienības, kā tiek izraudzīts 

Saimnieciskās nodaļas vadītājs? Norāda, ka nevaram paņemt vienkārši piemērot vienādu 

mēnešalgu grupu, nerunājot par viņu pienākumiem. 

Pauž viedokli, ka uz šo jautājumu, ja mēs gribētu paskatīties un darīt to pareizi un 

daudzmaz taisnīgi, tad būtu tomēr jāpaskatās katra apvienība atsevišķi, lai mēs varētu zināt, vai 

tiešām šie darbinieki, kurus mēs pašreiz pārklasificējam, tiešām dara vienādi vairāk nekā šobrīd. 

Gribētos tomēr saprast, vai tas ir nepieciešams, vai mēs gadījumā kaut ko nedaudz atkal kādā 

citā vietā nepadarām netaisnīgu.  

S. Pētersone pauž viedokli, ka pareizākais šobrīd būtu izvērtēt. Šajā mirklī stiprināt tā, 

kā tas ir bijis iepriekš, un tad saprotam, kas tad ir tās būtiskās izmaiņas, kas ir vairāk, kas ir 

mazāk – kas ir tās pārmaiņas, un tad attiecīgi mēs jebkurā gadījumā atgriezīsimies pie šiem 

amatu katalogiem. Tad, kad mums ir skaidra informācija, tad arī šīs izmaiņas izdarīt, ja tādas 

būs nepieciešamas. Gan attiecībā uz Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja saimes un 

līmeņa noteikšanu, gan arī, runājot par vecākajiem lietvežiem 

Izsaka priekšlikumu – neapstiprināt vecākā lietveža amatus, atstājot tos kā lietvežu 

amatus, tā kā tie bija iepriekš un arī attiecībā uz pārvaldēm par Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas vadītājiem. 

D. Karols precizē, ja tiek runāts par pārvaldes vecāko lietvedi un lietvedi, dotajā brīdī 

balsojam un priekšlikums varētu būt, ka mēs atstājam lietveža amatus un nepieciešamības 

gadījumā diskutējam par vecāko lietvežu nepieciešamību. 

S. Pētersone paskaidro, ka priekšlikums ir atstāt nevis tā, kā ir šobrīd piedāvāts, bet tā, 

kā bija – lietvedis. 

D. Karols pauž atbalstu. 

S. Pētersone rosina, ja deputāti atbalsta šādu izteikto variantu, kā rīkojamies šobrīd, tad 

tiktu izsludināts sēdes pārtraukums, lai izdarītu labojumus un varētu balsot par lēmuma 

projektu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S.Pētersone plkst.10.35 izsludina domes sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.10.53 tiek atsākta sēde. 

I. Brūna-Labāne nav redzama videotiešsaistē. 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projektā ir veikti redakcionāli labojumi.  

Vizuāli tiek parādīti veiktie labojumi. 

Deputātiem iebildumu nav. 

M. Grohjacka sniedz atbildi uz A. Pinkena jautājumu par Valdemārpils apvienības 

pārvaldes Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja amata vietu. 

 

K. Kalniņš informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

A. Pinkens lūdz paskatīties uz lietvežu un Saimnieciskās nodaļas vadītāju pienākumiem 

un iespējamo pārklasificēšanu – tad pie jautājuma varam atgriezties. 

            D. Karols pauž viedokli. Aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

            I. Brūna-Labāne pievienojas videotiešsaistē plkst.11.02.  

A. Pinkens jautā, kāds ir kopējais ietaupījums? 

S. Pētersone atbild, ka deputātiem ir nosūtīts apkopojums arī par ietekmēm. Attiecībā 

par kopējo procentuālo slodžu samazinājumu informēs pie domes priekšēdētāja ziņojuma. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"PRET" -  2 (Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 253 “Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

L. Pīlēģis izsakās par balsošanas motīviem. 

Plkst.11.09 iziet A.Astrātovs. 

5.§ 

Par Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītājas iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa, J. Kļava, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Pinkens, G. Bērziņš 

 

I. Purviņa informē par apvienības pārvalžu vadītāju izvērtēšanas procesu. Ziņo par 

lēmuma projektu – izvērtējot rezultātus un saņemot arī Baibas Barones-Vanagas piekrišanu, 

lūdz iecelt Baibu Baroni-Vanagu Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītāja amatā. 

Plkst.11.15 ienāk A. Astrātovs. 

Jautājumus amata pretendentei Baibai Baronei-Vanagai uzdod J. Kļava, L. Pīlēģis, 

D. Karols. 

Jautājumus I. Purviņai uzdod A. Pinkens, G. Bērziņš. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 254 “Par Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītājas iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

6.§ 

Par Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu – izvērtējot rezultātus un saņemot arī 

M. Grohjackas piekrišanu, lūdz iecelt Mariku Grohjacku Valdemārpils apvienības pārvaldes 

vadītāja amatā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 255 “Par Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu – izvērtējot rezultātus un saņemot arī Ģ. Kalnbirzes 

piekrišanu, lūdz iecelt Ģirtu Kalnbirzi Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja amatā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 256  “Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

8.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” 

S. Pētersone, J. Lola, A. Pinkens, J. Kļava 

 

J. Lola ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.11.30 iziet D. Karols, ienāk plkst.11.37. 

A. Pinkens jautā par tāmē 0806 “Teritoriju un mājokļu apsaimniekošanas Īvē”, kurā ir 

palielināts kods 22231 par 4 500,00 EUR – elektroenerģijas rēķinu izdevumu palielinājums, 

noņemot šo finansējumu no kurināmā. 

J. Lola atbild, ka pagasta pārvaldei ir pajautāts skaidrojums, drīzumā tas tiks nosūtīts 

deputātiem e-pastā. 

S. Pētersone atbild, ka runājot par to pozīciju, no kuras ir paņemts šis finansējums, tajā 

pozīcijā ir pietiekami naudas, lai varētu nofinansēt starpību. 



A. Pinkens jautā par 1606 tāmē “Teritoriju un mājokļu apsaimniekošanas Rojā” 

palielinājumu par 10 000,00 EUR izdevumu daļā – subsīdijās un dotācijās. 

J. Lola piefiksē jautājumu. Apņemas sniegt rakstisku atbildi.  

A. Pinkens jautā par Pūņu pamatskolas no pašvaldības budžeta finansēto atalgojumu, 

kurā ir palielinājums par 4 500,00 EUR? Tāme 21.322. 

J. Lola atbild, ka tas ir saistīts ar kompensācijām. Apņemas nosūtīt rakstisku 

skaidrojumu. 

A. Pinkens, norādot, ka mums šie ir pirmie budžeta grozījumi kopš 15. maija, redz, ka 

pēc budžeta tāmēm ir veikti grozījumi 6.jūnijā. 

J. Lola paskaidro, ka ekonomiste ir pārpratusi, jo tāmei, kurā ir veikti grozījumi bija 

domes lēmums. Ar darbinieci ir veiktas sarunas, ka domes lēmums par to, ka atbalsta projektu, 

nenozīmē, ka var veikt grozījumus tāmē. Ar vadību, iespējams, ja būs nepieciešams, tiks 

aprakstītas procedūras, lai darbinieki neapšaubāmi zinātu, kā pareizi rīkoties ar tāmi. Tas bija 

saistīts tikai ar to, ka darbinieks ir veicis grozījumus uz domes lēmuma pamata. 

J. Kļava pauž viedokli. Vērš uzmanību, ka ļoti strauji būtu jāvirzās – tas būtu jādara jau 

augusta mēnesī, uz nākamajiem budžeta grozījumiem. 

Norāda, ka pamatbudžeta ieņēmumu daļā lielā riska zonā ir nekustamā īpašuma 

nodokļa, tieši soda sankciju budžeta kategorijas izpilde; ļoti liela riska grozā ir ieņēmumu daļa 

no nekustamo īpašumu un meža cirsmu pārdošanas. 

Aicina atbalstīt.  

A. Pinkens pauž viedokli. Lūdz pievērst uzmanību un iedalīt atbilstošus resursus, lai 

varētu gūt ieņēmumus no nekustamo īpašumu atsavināšanu. 

Norāda, ka pašvaldībā nav skaidras, pārbaudāmas un drošas sistēmas, kādā veidā mēs 

veicam budžeta grozījumus. Aicina nepaļauties ne uz kādu citu cilvēcisku, precīzu darbu, bet 

nodrošināt, lai sistēma ir tāda, kurā kļūdas nebūtu iespējamas tīri budžeta izpildē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ilva 

Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 257  “Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

9.§ 

Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens jautā, kas ir mainījies lēmumā no iepriekšējās reizes, kad tas tika skatīts? 

S. Pētersone atbild, ka ir mainījies iesniedzējs. Tagad iesniegums ir saņemts no Rojas 

invalīdu biedrības, kas ir sabiedriskā labuma statusa organizācija. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 258  “Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Rojā, Rojas pagastā, 

Talsu novadā nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.58 izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.06 tiek atsākta sēde. 

Sēde ir pievienojies A. Stūrmanis, nav I. Norenberga, K. Kalniņš. 

 

10.§ 

Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pastendes pirmsskolas izglītības 

iestādē "Ķipars" 

S. Pētersone, A. Pinkens, U. Katlaps 

 

S. Pētersone pēc A. Pinkena aicinājuma informē par Sociālo, izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komitejā runāto. 

A. Pinkens jautā, vai iestādes vadītājs ir devis savu saskaņojumu? 

Plkst.13.11 ienāk A. Kalniņš. 

U. Katlaps atbild –  jā, iestādes vadītājs ir saskaņojis. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe [paceļot roku], Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 259  “Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pastendes 

pirmsskolas izglītības iestādē "Ķipars”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

11.§ 

Par grozījumiem Mērsraga vidusskolas nolikumā 

S. Pētersone, U. Katlaps  

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 260  “Par grozījumiem Mērsraga vidusskolas nolikumā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

12.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā Nr.130 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Cukuriņu ielas” un 

“Liliju ielas”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā” 

S. Pētersone, L. Laicāns 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 261  “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā 

Nr.130 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Cukuriņu ielas” un 

“Liliju ielas”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 1203 

S. Pētersone, A. Pinkens, L. Laicāns 

 

A. Pinkens jautā, vai pēc Attīstības komitejas sēdes ir salabots nekustamā īpašuma 

nosaukums? 

L. Laicāns atbild, ka tas ir salabots. Gan šajā, gan nākamajā lēmuma projektā ir korekti 

iestrādātas tās vietas, kur ir atsauce uz nekustamā īpašuma nosaukumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 262  “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas 

plānojuma grozīšanai nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 8882 008 1203”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas plānojuma grozīšanai 

nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 8882 008 0948 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 263  “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Rojas novada teritorijas 

plānojuma grozīšanai nekustamā īpašuma “Selgas iela 44” ar kadastra Nr. 8882 008 0429 zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 8882 008 0948”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

15.§ 

Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana Rojas pludmalē” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 



"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 264  “Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Publiskās 

infrastruktūras uzlabošana Rojas pludmalē””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

16.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts jauniešu iniciatīvām 

Ģibuļu pagastā” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 265  “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts 

jauniešu iniciatīvām Ģibuļu pagastā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par piedalīšanos CFLA projektu konkursā ar projektu “Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu pieejamības palielināšana Talsu novadā” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 



"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 266  “Par piedalīšanos CFLA projektu konkursā ar projektu “Sabiedrībā 

balstītu sociālo pakalpojumu pieejamības palielināšana Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

18.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publiskās infrastruktūras 

uzlabošana pie Sasmakas ezera” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Sandra Pētersone) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 267  “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publiskās 

infrastruktūras uzlabošana pie Sasmakas ezera””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

19.§ 

Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga Tautas nama 

skatuves aprīkojuma uzlabošana” 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 268  “Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga 

Tautas nama skatuves aprīkojuma uzlabošana””. Lēmums pievienots protokolam. 



20.§ 

Par grozījumiem 2024. gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr.52 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Talsu novada sociālo mājokļu atjaunošana”” 

S. Pētersone, A. Pinkens, S. Klismeta, A. Astrātovs, D. Tabulēvica, G. Bērziņš, J. Kļava, 

D.  Karols 

 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta 5.punktu  - “Nodrošināt no Talsu novada 

pašvaldības 2025. gada budžeta līdzekļiem Projekta īstenošanas laikā radušos iespējamo 

izmaksu sadārdzinājumu”, jautā – mums ir jāpieņem šāds un faktiski jāgarantē jebkāda veida 

sadārdzinājums, īsti  nesaprotot, uz ko mēs parakstāmies? 

S. Pētersone paskaidro, ka šāda prasība ir visiem Centrālās finanšu un līgumu aģentūras 

projektiem. 

S. Klismeta informē, ka šodien ir pēdējā diena, lai iesniegtu šo domes lēmumu. 

A. Pinkens turpina, vai mēs varam atļauties garantēt šādu nezināmu finansējumu ņemot 

vērā to, ka mums katra saistību 2025. gadā būtībā ir rūpīgi jāizvērtē un jāsaprot, ko mēs 

drīkstam, ko mēs drīkstam darīt?  No kurienes mums ir šāds vērtējums, ka mēs varam to 

atļauties? 

A. Astrātovs – ņemot vērā šī un līdzīgo turpmāko lēmumu projektu redakcijas, kur mēs 

apņemsimies nodrošinot no pašvaldības budžeta līdzekļiem, jautā,  kā praktiski plānosim 

2025.  gada budžetu – visu priekšfinansējumu plānosim kā aizņēmumu vai plānosim no 

pamatbudžeta? 

S. Pētersone atbild, ka plānosim finansējumu sākotnēji kā aizņēmumu, protams, ka, 

vērtējot riskus, skatīsimies, kāda ir situācija, ja tas ir jāfinansē no budžeta. 

A. Astrātovs pauž viedokli. Ja mēs apņemamies, neskatoties uz to, ka šodien 

gatavojamies stiprināt šādu redakciju – uzskata, ka mums ir tiesības, mēs to varam darīt un mēs 

tā arī darīsim, ka 2025. gada budžetu stiprināsim, paredzot šos priekšfinansējuma izdevumus 

pilnā apmērā ņemot aizņēmumu, tad var balsot “par”. Ja jau šodien sakām, ka mēs tos plānosim 

izdevumu daļā no saviem ieņēmumiem –  saku uzreiz, mēs nevaram atļauties šādu projektu. 

Uzskata, ka būtu pareizi, ka paredzam no aizņēmuma, un tad, ja aizņēmums nav, tad 

veicam darbības, kas tanī brīdī ir iespējamas, vai nu grozam budžetu, vai izbeidzam šo projektu, 

nemaz nesākoties. 

S. Pētersone paskaidro, ka ir minēts –  ja nesaņemam aizņēmumu. 

A. Pinkens norāda, ka no redakcijas, kas šobrīd mums ir priekšā, faktiski mums ir 

jāgarantē savi budžeta līdzekļi 2025.gadā. 

Pauž bažas, ka pieņemam lēmumu, ar kuru faktiski mums būtu jāparedz 2025. gada 

budžetā iespējamā rezerve. 

D. Tabulēvica atbild, ka šobrīd pēc būtības nav iespējams paredzēt. Šobrīd budžets 

netiek veidots, lai vispār saprastu, kādi būs ieņēmumi un izdevumi. 

G. Bērziņš jautā, vai formulējums “nodrošināt”, ir jūsu izdomāts vai Centrālās finanšu 

un līgumu aģentūras rosināts? 

S. Klismeta atbild, ka visi grozījuma punkti ir no Centrālās finanšu un līgumu aģentūras. 

J. Kļava jautā, vai ar Centrālo finanšu un līgumu aģentūru ir izrunāts jautājums par 

līguma laušanu, ja valsts mums nepiešķir aizdevumu un nevaram īstenot šo projektu 

finansējuma trūkuma dēļ? Min, ka 4.punktā varētu ielikt pirmo vārdu “plānot”. Min, ka tur 

vajadzētu vēl paplašināt – ne tikai no pašvaldības 2025. gada budžeta līdzekļiem, bet atsaukties 

arī uz Valsts kases aizdevumu. 

S. Klismeta atbild, ka ir iespējams līgumu lauzt. 

S. Klismeta atbild uz D. Karola jautājumiem par paredzēto ERAF finansējumu dzīvokļu 

atjaunošanai – uz vienu dzīvokli ir paredzēts 14 870,00 EUR. 

A. Pinkens pauž viedokli. Informē, ka nevar atbalstīt. 



S. Pētersone pauž viedokli. Mums ir nepieciešama šo dzīvokļu atjaunošana. Mums ir arī 

iespējas pieņemt atbildīgus lēmumus par tiem līdzekļiem, kas ir saistīti ar atsavināšanas 

līdzekļiem. 

D. Karols pauž viedokli. Pauž atbalsu lēmuma projektam. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 269  “Par grozījumiem 2024. gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr.52 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Talsu novada sociālo mājokļu atjaunošana””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.13.50 iziet A. Astrātovs. 

21.§ 

Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8837 003 0221 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 270  “Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 

numuru 8837 003 0221 nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

22.§ 

Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0279 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 



 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 271  “Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 

numuru 8882 010 0279 nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

23.§ 

Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0320 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 272  “Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 

numuru 8882 010 0320 nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

24.§ 

Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 010 0321 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

Plkst.13.52 ienāk A. Astrātovs. 



S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 273  “Par Talsu novada pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 

numuru 8882 010 0321 nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

25.§ 

Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8801 011 0022 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 274  “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā 

par maksu uz zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8801 011 0022”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

26.§ 

Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” izdošanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Kalniņš, D. Karols, L. Pīlēģis, A. Pinkens, G. Bērziņš, 

J.  Kļava, G. Sebris 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka lēmuma projekts ir skatīts Finanšu 

komitejā, doma bija tāda – saistošos noteikumus atstāt tādā pašā redakcijā, bet noslēguma 

jautājumos izslēgt divus punktus to vietā veidojot jaunu punktu. Šī punkta redakcija paredz, ka 

saistošo noteikumu attiecīgo punktu paredzētā finansējuma intensitāte transporta izdevumu 

segšanai līdz 2025. gada 31. decembrim tiek noteikta līdz 25% no pieprasītās transporta 

izdevumu summas saskaņā ar saistošajos noteikumos noteikto kārtību. 



Informē, ka šodien ir saņemts priekšlikums no Sporta komisijas, kurā ir paredzēts 

atsevišķos punktos atbalsta intensitātes samazinājums līdz 75%. Ņemot vērā šo priekšlikumu, 

aicina iekļaut šos nosacījumus, nodot vēlreiz publiskai apspriešanai, tad virzīt saistošos 

noteikumus uz augusta Finanšu komiteju atkārtotai izskatīšanai. 

A. Kalniņš, atsaucoties uz D. Tabulēvicas minēto par 75% samazinājumu, precizē, ka 

samazinājums ir par 25%, ja atbalsts ir līdz 75% no esošās redakcijas. 

D. Karols jautā  D. Tabulēvicai, kā viņa ieteiktu deputātiem balsot? 

D. Tabulēvica – “atturoties”. 

Jautājumus D. Tabulēvicai uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens, G. Bērziņš. 

A. Pinkens rosina, ja  orientējamies uz finansējumu, tad nemazinām procentus – 

nosakām mazāk EUR. 

G. Bērziņš jautā par atbalstu sportistiem vai sporta komandām, kuriem ir augsti 

sasniegumi. 

A. Kalniņš atsaucas uz finansējuma trūkumu. 

G. Sebris rosina, lēmuma projektu izskatīt Sociālo, izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejā un saprast, kāds ir maksimālais apmērs, ko gribam ietaupīt, nesteigties ar 

šiem lēmumiem, bet rūpīgi pārdomāt, lai neiznāk, ka mēs ar šo lēmumu kaut kādā mērā 

iznīcinām kādu no aktivitātēm, kas ir ilgtermiņā bijusi un varētu arī pastāvēt nākotnē. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu lēmuma projektu virzīt uz Sociālo, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komiteju un tad uz Finanšu komiteju. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu, ņemot vērā D. Tabulēvicas ieteikumu, 

balsot ar “atturas”. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  nav 

"PRET" -  2 (Ieva Brūna-Labāne, Dainis Karols) 

"ATTURAS" -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ 

Noraidīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta 

komandām” izdošanu"; lēmuma projektu virzīt uz Sociālo, izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komiteju un Finanšu komiteju. 

 

 

27.§ 

Par atļauju Dacei Spadei savienot amatus 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens jautā, kas ir lēmuma projektā minētā iestāde – Talsu novada pašvaldības 

pārvaldes struktūrvienības “Izglītības atbalsta centrs”. 

S. Pētersone, minot, kā tā ir redakcionāla kļūda, aicina to uzskatīt par redakcionālu 

labojumu. 

Deputātiem vienojas, kas tas ir redakcionāls labojums. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 275  “Par atļauju Dacei Spadei savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

28.§ 

Par atļauju Mārim Alsbergam savienot amatus 

S. Pētersone, D. Karols 

 

D. Karols aicina redakcionāli precizēt Mednieku biedrības “Dzelzāmurs” nosaukumu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 276  “Par atļauju Mārim Alsbergam savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Plkst.14.23 S. Pētersone izsludina domes sēdes pārtraukumu. 

Plkst.14.37 tiek atsākta sēde. 

 

Informatīvā daļa 

27.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

S. Pētersone, J. Kļava, L. Pīlēģis, A. Pinkens, J. Kļava 

 

S. Pētersone informē par notikušajiem pasākumiem un sanāksmēm. 

Plkst.14.43 iziet A. Grūbe, ienāk plkst.14.46.  

Runājot par Talsu pilsētas svētkiem, informē, ka ir lūgusi apkopot informāciju, kā ir 

veicies uzņēmējiem, vai ir bijis pienesums, kāds ir rezultāts šādu svētku organizēšanai. 

Informācija līdz galam nav apkopota. 

      J. Kļava atgādina, ka Budžeta komisijā tika runāts, ka vajadzētu saskaitīt ne tikai plusus, 

bet arī cik Talsu pilsētas svētki finansiāli izmaksāja novadam. Lai visu beidzot ieliekam Talsu 

kultūras centra budžetā. 

S. Pētersone paskaidro, ka šis process jau ir uzsākts. Līdz nākošā mēneša beigām, 

varēsim par to ziņot, pirms tam izskatot Budžeta komisijā. 



Plkst.14.44 ienāk A. Kalniņš. 

Informē, ka ir bijusi tikšanās ar ilgstošas sociālās aprūpes pakalpojuma privātajiem 

attīstītājiem, kuri šobrīd Laidzes pagastā ir uzsākuši attīstīt šo pakalpojumu un saruna bija par 

iespēju veidot arī ģimeniskai videi pieejamus pakalpojumus. Min, ka šis jautājums tiks skatīts 

Attīstības komitejā un tālāk nodots deputātu izlemšanai. 

Šobrīd ir ļoti nopietni pārrunāts ar Finanšu un grāmatvedības nodaļu, ka mums uz 

augustu ir jāiet ar būtiskiem budžeta grozījumiem. Min, ka būtiskākais ir nofiksēt atlīdzības 

daļu, tad attiecīgi no tā pārējā varam pieņemt tālākos lēmumus. 

Plkst.14.45 iziet A. Stūrmanis, ienāk plkst.14.46. 

A. Pinkens lūdz nodrošināt Budžeta komisijas lēmumu ātrāku paziņošanu iestāžu 

vadītājiem.  

S. Pētersone apņemas pievērst tam uzmanību. 

A. Pinkens jautā, vai domes vadība ir izskatījusi iespēju pāriet uz četru darba dienu 

darba nedēļu. 

S. Pētersone aicina  pagaidīt domes priekšsēdētāju no attaisnotās prombūtnes, tad uzdot 

viņam šo jautājumu. 

A. Pinkens – ja mēs skatīsimies uz budžetu augustā, tad būtu labi uz šo jautājumu 

sagatavot atbildi pēc būtības. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai 

 

 

Informatīvā daļa 

28.§ 

Izpilddirektora pārskats par paveikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, V. Bārda, A. Pinkens, J. Kļava, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Stūrmanis 

 

V. Bārda informē par paveikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. Informē, ka 

uz augusta sēdi ies vairāki lēmumi par īpašumu atsavināšanu. 

 

A. Pinkens, norādot, ka vienu laiciņu atpakaļ mums bija piekrastes tematiskā plānojuma 

apspriešana, jautā, vai ir zināms, kur mēs esam šajā jautājumā – ar šo plānošanas dokumentu?  

V. Bārda apņemas šo informāciju aizsūtīt. 

A. Pinkens diskutē ar S. Pētersoni par darbinieku noslodzi. 

A. Pinkena, atsaucoties uz izpilddirektora atskaitē minēto informāciju pie Tūrisma 

nodaļas “Ceļojumu maršrutu izstrādi pa novadu un reģionu pēc viesnīcas "Talsi" pasūtījuma”, 

jautā, kas tas ir par pasūtījumu? Aicina Attīstības komitejā pastāstīt par Tūrisma nodaļas 

paveikto, jaunumiem. 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa 

iepirkumu? 

S. Pētersone  paskaidro, ka par šo jautājumu ir bijušas vairākas diskusijas. Apņemas 

deputātiem informāciju nosūtīt. 

A. Stūrmanis, runājot par vecā Rojas tilta esošo situāciju, norāda, ka kādā brīdī gribētu 

vairāk informāciju par to, kas tur notiek. 

Runājot par situāciju saistībā ar Dundagas ielas zaudējumiem un kaitējumiem dabai, 

jautā, vai ir iespējams iepazīties ar lēmumu. 

V. Bārda apņemas to nosūtīt. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai 

 



 

Sēde slēgta plkst. 15.46 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*)                  Sandra Pētersone 

Parakstīts 01.08.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*)                  Elīna Grīnberga 

Parakstīts 01.08.2024. 

 

 


